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    Prvý prázdninový mesiac začal skutočne krásnym počasím 
a vysokými teplotami. Ja som v prvom týždni absolvoval 
niekoľko stretnutí s občanmi a riešili sme dôležité témy ako je 
kanalizácia, územný pán, rozšírenie osvetlenia, rozhlasu, opra-
vy ciest a orezávanie stromov na cintoríne. V elektronickej 
stránke som si našiel pozvánku na stretnutie za účelom 
vyjadrenia sa k biotopom na území určenom na výstavbu, ako 
aj výzvu na doplnenie žiadosti na výstavbu bytovky. Zrazu sú 
biotopy všade... 

     Veľa času mi zaberali prípravy Rudnianskeho dňa, no 
myslím si, že výsledok bol odmenou za vynaloženú energiu. 
Veľa návštevníkov a slová chvály sa dobre počúvajú.  Pozval 
som členov Kultúrnej komisie a predsedov organizácii na malé
posedenie ako poďakovanie za ich prácu v prospech našej 
obce a samozrejme sme sa porozprávali aj o ďalších pripravo-
vaných akciách pre Vás. 

     V rámci zmien Územného plánu som zvolal poradu 
poslancov ako aj zastupiteľstvo, no vzhľadom na nízku účasť  
poslancov som ho musel opakovane zvolať v inom termíne. 
Veci sme však vyriešili a pohli sme sa ďalej.

     Cez víkendy som sa na pozvanie starostov zúčastňoval osláv
a letných slávností v okolitých obciach. Je fajn, keď majú ľudia 
možnosť sa stretnúť na takýchto podujatiach. 

     Agendy je stále neúrekom, vybavujem tak listinnú ako aj 
mailovú poštu a pribudli aj sťažnosti od občanov.. je čo riešiť. 
Rôzne drobné stavby bez ohlásenia, s ktorými susedia 
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nesúhlasia sú pravidelným problémom.. Niekedy sú v rámci 
zákonnosti naše postupy občanom nepríjemné, ale aj 
stavebný zákon je zákon, ktorý treba rešpektovať. Opakovane 
som sa venoval kanalizácií, projektom a príprave projektovej 
dokumentácie na opravy budov, zberného dvora či ihrisku 
v základnej škole. Opravili sme polámanú kanalizáciu 
v materskej škôlke, most na ulici Čsl. partizánov pri sv. Jankovi,
omietky v škole, zaasfaltovali sa mnohé výtlky. Mnohé 
plánované práce, ale hlavne kosenie nám tohto roku kompli-
kuje nestále počasie. 

     Užívajte si zvyšok leta a teším sa na stretnutie na 
augustovej vatre...

                                                                                        R.Š.


